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DE VOORZITTER AAN HET WOORD
Een tijd geleden heb ik wel eens aangegeven dat het 
erop leek dat onze vereniging na de overstap naar de 
zaterdagcompetitie en na de coronaperiode zichzelf 
opnieuw moest uitvinden. Er moest nieuwe energie in 
de vereniging komen. Wanneer ik nu, bij de start van 
het nieuwe seizoen, kijk waar we staan ben ik zeer 
verheugd over hoe we er als Zweef voorstaan.

Er is het afgelopen half jaar door allerlei mensen hard 
getrokken aan het voetbaltechnisch beleid en de invul-
ling daarvan. Er is een nieuwe technische commissie 
gevormd met vertegenwoordigers vanuit de jeugd, de 
senioren, het damesvoetbal en het bestuur, die de tota-
le voortgang van het voetbal gaan bewaken. 

Er hebben zich bij de jeugd nieuwe coördinatoren, trai-
ners en leiders gemeld die samen met de al betrokken 
mensen het voetbal bij de jeugd naar een hoger plan 
willen brengen. Bij de selectie elftallen is de technische 
staf uitgebreid. Anton Wennemers zal hier zijn kennis 
en kunde inbrengen. En ook in de samenwerking met 
DES die als doel heeft het vrouwenvoetbal op goed 
niveau te houden is veel tijd gestoken. We hebben hier 
ook goede verwachtingen van. Is het dan allemaal al-
leen maar halleluja? Natuurlijk niet, we zijn nog steeds 
op zoek naar trainers en leiders voor de oudere jeugd-
elftallen en ik doe bij deze een oproep aan eenieder om 
zich hiervoor te melden.

Een ander schoolvoorbeeld van nieuwe energie binnen 
onze club is de wijze waarop onze kantine is ge-
renoveerd. Op 23 november 2022 was de eerste infor-

De Zweef & TenCate Grass: samen kunstgras ontwikkelen

Continue de speeleigenschappen van kunstgras verbeteren; dat is waar we bij TenCate Grass 
op dagelijkse basis aan werken. 

Ook in onze samenwerking met de Zweef hechten we veel waarde aan spelersfeedback. Hier-
mee kunnen we de bespeelbaarheid van kunstgras verder verbeteren, terwijl we  
tegelijkertijd kunstgras als product optimaal willen verduurzamen. Om oneindig te kunnen 
spelen en sporten, moeten we kunstgras ontwikkelen dat goed te recyclen is en dat gebruik 
maakt van slijtvaste materialen.

Echter zullen we nooit de bespeelbaarheid uit het oog verliezen. Heb jij feedback over de 
velden bij de Zweef of heb je ideeën over waar toekomstige velden aan moeten voldoen? 
Laat het ons weten via info@tencategrass.com. 

We wensen alle voetballiefhebbers van De Zweef wederom een prachtig voetbalseizoen!

matie-avond over de plannen en ruim tien maanden 
later zitten we in een volledig nieuw ingerichte kantine. 
In die tien maanden hebben ruim 120 mensen zich met 
tomeloze energie ingezet om er een prachtige kantine 
van te maken. Iedereen die er voor het eerst binnen-
komt kijkt zijn ogen uit en er zijn louter positieve reac-
ties te horen. Een groot compliment voor iedereen die 
geholpen heeft is zeker op zijn plaats. Op 8 september 
zijn deze mensen tijdens een gezellige avond bedankt 
voor hun inzet. 

En dan start de competitie weer. Na de handhaving van 
ons 1e elftal is dat voor het komende seizoen opnieuw 
de doelstelling. Net als vorig seizoen geldt voor het 
komende seizoen de verzwaarde promotie-degradatie 
regeling. Dit houdt in dat we van de laatste vijf plekken 
weg moeten blijven om niet in degradatievoetbal te-
recht te komen. Met de ontwikkeling die het elftal vorig 
seizoen heeft doorgemaakt heb ik er alle vertrouwen in 
dat dit gaat lukken. 

Ook de samenwerking met DES bij het vrouwenvoetbal 
gaat nu echt van start. Ook hier heb ik de verwachting 
dat die voor beide verenigingen maar vooral voor het 
vrouwenvoetbal veel positiefs gaat opleveren.

Tenslotte wens ik alle elftallen, van jong tot oud en van 
selectie tot recreatie-elftal een succesvol en sportief 
seizoen toe.

Met sportieve groet,
Richard Benneker
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Waar zit je op school?
In groep 8 van de Rietslenke. 

Met wie woon je?
Papa Rik, mama Maaike, zus Ise en 
konijn Smiley

Wie zijn je beste vrienden?
Tom, Siem, Sep, Seth en Joep.

Hoe ben je bij De Zweef gekomen?
Mijn papa voetbalt daar. Zo kwam 
ik bij de mini’s (papa: hij is altijd 
lang geweest, toen hij drieenhalf 
was zo’n beetje, liep hij al op het 
veld).

Wat vind je leuk aan voetbal?
De bal, lekker trappen.

Heb je een vaste positie in het 
veld?
Ik speel als laatste man. In de 
verdediging dus.

Wat vind je leuk aan De Zweef?
Het is een mooie club. De mensen 
zijn leuk en mijn vrienden voetbal-
len daar.

Heb je een voetbaldroom?
Nee, niet meer. Ik zou graag voor 
Twente spelen, maar dat kan niet. 
Ik kan niet op topniveau spelen, 
want ik heb erfelijke hartritme-
stoornissen. Daarvoor gebruik 
ik medicijnen die er onder meer 
voor zorgen dat mijn hartslag niet 
te hoog wordt en dat moet juist 
wel kunnen als je aan topsport 
doet.

Wat zijn je hobby’s?
Gamen en andere spelletjes.

Welke superpower zou je willen 
hebben? 
Ik zou wel Spiderman willen zijn. 
Lekker rondvliegen.

Wie of wat zou je voor één dag in 
je leven willen zijn?
Michel Vlap van FC Twente. 

Wat vind je echt niet leuk?
School. Dat duurt zo lang.

Waar ben je heel erg goed in?
Voetbal.

Wat heb je het laatst gedroomd?
Weet ik niet meer. Toen ik zes was 
of zo droomde ik van dino’s.

Waar word je blij van?
Kampioen worden, zoals vorig jaar 
in JO11-2.

Waar zou je graag naar toe gaan 
op vakantie?
Portugal of Kroatië; daar zijn we 
geweest. En Noorwegen lijkt me 
ook wel wat. 

Wat is je belangrijkste bezit?
Mijn telefoon.

Wat doe je met het geld als je de 
Postcodeloterij wint?
Dan koop ik een auto en een villa. 

33 VRAGEN AAN...
SEN ENGBERS, 11 JAAR (JO12-1)

Wie is de liefste van de hele wereld?
Papa en mama.

Van welke muziek word je vrolijk?
De Engelbewaarder.

Waar zou je het allerliefste wonen?
In Denemarken. Waarom? Dat weet ik niet. Lijkt me 
mooi.

Waarvoor kan men jou ’s nachts wakker maken?
Een broodje frikandel.

Welk klusje vind je vreselijk om te doen?
De vaatwasser inpakken.

Wat is de favoriete dag van het jaar?
Oud en nieuw (vuurwerk) en mijn verjaardag.

Wat vind je doodeng?
Spinnen. Niet die kleintjes, maar die grote.

Wat zou je het meeste missen als het er niet meer 
was?
PlayStation en de voetbal.

Wat eet je het liefst?
Na broodje frikandel een broodje knakworst.

Naar welke tijd zou je gaan in een tijdmachine?
Naar de toekomst. 2090. Ik ben benieuwd hoe het dan 
is. Of er vliegende auto’s zijn.

Wat is het leukste dat je ooit hebt gedaan?
Karten in Oldenzaal en Kartplaza.

Hoe belangrijk is internet voor jou?
Heeeel belangrijk voor informatie, films en spelletjes.

Wat is je favoriete serie, film of tv-programma?
Jumanji. Waar dat over gaat? Een jongen vindt een kist. 
Daarin zit een spel dat Jumanji heet. Dat spel heeft 
bovennatuurlijke krachten.

Lees je wel eens een boek? Welke het laatst?
Alleen op school. Wat ik het laatste las? Ja, dat is zeven 
weken geleden; dat weet ik niet meer.

Hoe ziet je leven er over tien jaar uit?
Ik denk dat ik dan werk. Wat ik doe weet ik nog niet.
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VOOR VROUWEN 1 WORDT HET EEN 
SPANNEND SEIZOEN; VOOR DE MAN-
NEN IS HANDHAVING HET DOEL

Dat Sven in het seizoen 2023-2024 nog te zien is in ons 
vlaggenschip, is bijna helemaal te danken aan een car-
rièremove bij zijn werkgever, de politie. “Aan het einde 
van het vorige seizoen was het 60/40 of ik zou stoppen. 
60% voor stoppen en 40% voor doorgaan. Ik werkte in 
Apeldoorn. Dat is elke dag bijna een uur heen en een 
uur terug. Met wisselende diensten was dat best wel 
moeilijk. Toen kwam de mogelijkheid om in Almelo te 
gaan werken. Die mogelijkheid heb ik met beide handen 
aangegrepen.” 
 
In Almelo kon hij dezelfde condities krijgen als in 
Apeldoorn: “Ik kan elke donderdag trainen en met een 
beetje geluk ook op dinsdag. Verder werk ik niet op za-
terdag overdag. Dat betekent wel nachtdiensten in mijn 
werkweekend. Om de week vrijdagnacht werken, ‘s och-
tends thuiskomen, vier uur slapen en dan het veld in.”  
 
Sven: Resultaat na een moeizame start 
Terugkijkend op het seizoen 2022-2023 signaleert Sven 
een moeizame start. “We moesten leren om op de nul 

te spelen en van daaruit proberen te winnen. In de 
laatste vier wedstrijden voor de winterstop wisten we 
tien punten te behalen. Hierdoor gingen we toch met 
een goed gevoel de winterstop in. In deze periode heb-
ben we de eerste seizoenshelft uitgebreid besproken. 
”Na de hervatting moesten we er even inkomen maar 
pakten we de draad al snel weer op. Vooral verdedigend 
hadden we onze zaakjes prima op orde. Kijk maar naar 
de uitslagen; we hebben van de veertien wedstrijden 
na de winterstop er maar vijf verloren. Ook hielden we 
mede dankzij Mark Klein Boonschate zes keer ons doel 
schoon.” 
 
Binnen het team zouden Sven en Tom Hegeman als 
ervaren krachten een belangrijke rol hebben moeten 
spelen. Dat is niet helemaal gelukt. Tenminste: niet sa-
men. “Ik ben een week of tien, elf geblesseerd geweest 
en toen ik weer kon spelen, raakte Tom geblesseerd. 
Uiteindelijk hebben we maar een hand vol wedstrijden 
samengespeeld.” 
 

Elk nieuw seizoen stond de GOAL!Magazine in het teken van 
interviews met trainers en hun blik op dat nieuwe seizoen. 
Dit keer doen we het anders. We spraken met de aanvoer-
der van Mannen 1 en de reserve aanvoerder van Vrouwen 
1, nadat Romy van den Heuvel wegviel in verband met haar 
zwangerschap. En laten die twee nou net een stelletje zijn. 
Die buitenkans lieten we ons als redactie niet ontglippen en 
de vragen gingen verder dan alleen het nieuwe seizoen. Op-
nieuw en nader kennis maken met Sven Dikkers en Sharon 
Wieldraayer. 

Uiteindelijk heeft De Zweef het ge-
red met een achtste plaats en was 
daardoor gevrijwaard van nacom-
petitie. Die idiote situatie (vanaf 
plaats 9 moet je nacompetitie voet-
ballen) bestaat ook in het komende 
seizoen. “Het is raar dat Tubantia 
als negende nacompetitie moest 
spelen.” Zo komt het heel even op 
VV Hellendoorn, dat in de finale van 
deze Hengelose club verloor. “Eerst 
was het wel vermakelijk om te zien 
dat het hen weer niet lukte, omdat 
ze een jaar eerder dachten dat 
ze ons in de halve finale wel even 
zouden verslaan, maar ik kreeg wel 
medelijden toen ik het verschrik-

kelijke verdriet van trainer Bart 
Benneker zag.”   
 
Voor De Zweef liep het dus goed 
af. Ook omdat het team groeide in 
deze competitie. “We zijn fantas-
tisch gegroeid. Seniorenvoetbal 
is heel anders dan spelen in de 
jeugd. Geen vrijblijvendheid meer. 
Jongens die zo uit de A kwamen, 
hadden direct een basisplaats. 
Leren dat het minder vrijblijvend is 
dan in de jeugd. Leren dat je pun-
ten moet halen. Leren winnen. Er 
is veel leergeld betaald in de eerste 
competitiehelft.” 
 

Sharon: Een rare start en even 
wennen 
Vrouwen 1 maakte een rare start 
van het seizoen 2022-2023 mee. 
Na een paar wedstrijden is de 
toenmalig trainer van ons gestopt 
en moesten we op zoek naar een 
vervanger. “We kregen toen Anton 
Wennemers als trainer door de 
week en Helwich Machielsen als 
coach op zaterdag.” Dat laatste 
was niet nieuw voor de dames, 
want ook in het seizoen 2021-2022 
was Helwich coach. 
 
“Die situatie was wel wennen; voor 
zowel de trainers als voor ons. Voor 

Sven Dikkers en Sharon Wieldraayer blikken vooruit 
op het nieuwe seizoen
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Steun jouw 
club en scoor
bij tuin & zo

Zoveel smaken, zoveel tuinen. Ook jouw tuin kun je op honderden manieren inrichten. Tuin & Zo 
maakt je wegwijs in alle opties die er zijn. Met meer dan 10.000 verschillende artikelen, waarvan 

een groot deel te zien is in onze showtuin, geven wij een breed beeld van de mogelijkheden. 

Doe inspiratie op en laat je adviseren door onze medewerkers.

Koop nu je producten bij tuin & zo en steun jouw club. 
Tuin & zo stort 5% van het aankoopbedrag terug!

5%
gaat naar 

je club

Maak gebruik van onze bezorgservice of leen
gratis een aanhanger voor je bestelling!

Onze openingstijden

Ma
Di
Wo
Do
Vr
Za

08.00 - 17.00 uur
08.00 - 17.00 uur
08.00 - 17.00 uur
08.00 - 17.00 uur
08.00 - 17.00 uur
09.00 - 12.30 uur

06 57 83 27 27
info@tuinenzonijverdal.nl

www.tuinenzonijverdal.nl

Nicolaus Ottostraat 2
7442 DV Nijverdal

•  Beton tegels

•  Keramische tegels

•  Gebakken bestrating

•  Muurelementen

•  Kunstgras

•  Buitenverlichting

Onze producten Vind alles voor de aanleg van
jouw tuin bij tuin & zo

het goed liep, waren we al een paar weken onderweg. 
Anton moest als mannencoach wel omschakelen. Het 
was moeilijk voor hem om bv. maar een kleine groep te 
hebben, zodat grote partijvormen niet getraind konden 
worden. Uiteindelijk heeft hij het wel naar z’n zin gehad. 
En als groep waren we heel blij met deze dubbele ver-
vanging. We hebben onze handjes dicht geknepen.” 
 
Het seizoen is na die beginperiode rustig verlopen. 
Voetballend had het voor Sharon iets beter gekund: “We 
hebben een paar keer heel onnodig punten verloren.” 
Uiteindelijk was handhaving geen probleem, maar wel 
het vertrek van een groot aantal spelers, waardoor 
de spoeling voor Vrouwen 1 wel erg dun werd voor de 
nieuwe competitie.    
 
Sven: Leider op het “kinderfeest” 
Sven Dikkers wordt dit jaar 34; best oud voor een eerste 
elftalspeler. Dat ervaart hij zelf ook. Lachend: “Toen ik 
op de eerste training van het nieuwe seizoen de kleed-
kamer binnenkwam, dacht ik “ben ik terecht gekomen 
op een kinderfeestje?” Hij moet er zelf om lachen. 
Natuurlijk bedoelt hij dat niet letterlijk, maar het geeft 
het leeftijdsverschil aan. Onder hem zijn Tom Heuver en 
Joey Knobben op hun 27e  de op een na jongsten. 

“Voetbal 
is het mooiste 

dat er is”
 
“De laatste zes, zeven jaar zijn erg veel jongens ver-
trokken. Zeg maar: de hele tussenlaag is verdwenen. 

Nee, voor mij is dat leeftijdsverschil geen reden om te 
stoppen. Ik kan het voetballen niet missen. Voetbal is 
het mooiste dat er is.”   
 
Sven had met zijn vriendin Sharon ooit (we spreken nu 
over 2016) de afspraak dat ze samen drie goals per 
weekeinde zouden scoren. Dat is niet meer zo. De posi-
tie van Sharon (voorin) is nog ongewijzigd, maar die van 
Sven niet. Hij schoof naar achteren en zal het komende 
seizoen waarschijnlijk te zien zijn vlak voor Mark Klein 
Boonschate.  
 
Het spelen van laatste man ligt hem wel. Heel sterk 
kwam dat al naar voren in de beslissingswedstrijd te-
gen WAVV om klassebehoud in 2018-2019. Vooral kop-
pend was Sven niet te verslaan. “Mijn snelheid is wel 
een stuk minder dan vroeger. Toen kon ik op snelheid 
vaak net de bal in het net tikken. Dat kan niet meer. Van 
achteruit voetballen. Bal bij me houden. Een goede pass 
geven of een speler voor de vijandelijke goal zetten. Een 
beetje uitdagen en op het juiste moment spelen. Een 
beetje risico ook; dat vind ik wel leuk. ”   
 
Sharon: Als de samenwerking met DES uiteindelijk 
niet werkt, hebben we het in ieder geval geprobeerd
Voor de vrouwen verandert er veel en veel ook niet. 
Zeker is dat het komende seizoen een nieuwe “ver-
eniging” meedoet aan de competitie: SVO De Zweef/
DES; een samenwerkingsverband tussen twee buren. 
Sharon: ”Het kon niet anders. Zonder de samenwerking 
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zouden we op den duur misschien wel te weinig meisjes 
en vrouwen hebben om volwaardige teams te formeren 
en om als individu te kunnen doorgroeien. Ik zit zelf in 
de werkgroep die de samenwerking met DES aan het 
regelen is.” 
 
“We zijn in de voorbereidingen tegen veel dingen aange-
lopen. Veel zaken die geregeld moesten worden, maar 
ook veel onbegrip en koudwatervrees. En ik snap dat 
wel, maar we konden niet anders om het meiden- en 
vrouwenvoetbal draaiende te houden voor de langere 
termijn. Op deze manier kunnen spelers doorgroeien en 
op hun eigen niveau spelen.” 
 

“Ik zie de  
samenwerking  

met DES positief  
in en wil dat ook” 

 
“De een staat meer open voor de samenwerking dan de 
ander. Dat geldt niet alleen voor de spelers, maar ook 
ouders. SVO De Zweef/DES heeft de volgende teams 
ingeschreven voor de competitie: Vr1, Vr2, Vr3, MO20-1 
MO20-2, MO17-1, MO15-1 en MO15-2. Er moet nog veel 
geregeld worden, zoals trainers en andere begeleiding.” 
Desondanks ziet Sharon de samenwerking positief. “Ik 

zie het positief in en wil dat ook. Iedereen moet aan 
voetballen toekomen en dat kan nu. We gaan straks in 
de praktijk zien hoe het uitpakt. Als de samenwerking 
met DES niet blijkt te werken om wat voor reden dan 
ook, hebben we het in ieder geval geprobeerd.” 
 
Sven: Pittige bekerpotjes om te kijken waar we staan 
Wat betreft het nieuwe seizoen hoopt Sven dat het begin 
beter is. Vooral ook omdat ook nu weer de laatste vijf 
plaatsen de gevarenzone vormen. “Het wordt wel weer 
leuk met nieuwe teams die we nog niet kennen. Om ons 
te testen hebben we vooraf aan de competitie een paar 
stevige bekerpotjes, waarin zal blijken hoe we ervoor 
staan. Met name de laatste wedstrijd tegen ON zal dat 
duidelijk maken.” 
 
“We kunnen nu profijt hebben van het feit dat we vorig 
seizoen een stuk volwassener zijn geworden. Dat is een 
sterk punt. Ook dat een groot deel van het team nog 
jong is en onbevangen. Dat kan tegelijkertijd ook een 
zwakte zijn. We moeten daartussen schipperen”.  Bin-
nen het team wordt van Sven verwacht dat hij de jonge 
jongens op weg helpt naar (nog) meer volwassenheid in 
het spel. 
 
Hij pakt z’n telefoontje en begint te tellen. Komt op 
maar liefst 14 selectiespelers van wie hij op enig mo-
ment in hun jeugd de trainer was (zelfs was hij trainer 

van Tom Heuver en Joey Knobben). 
Bijna het hele team dus. “Ik ken ze 
dus en dat is makkelijker coachen.” 
Dat coachen ligt hem wel. “Dat 
wordt ook makkelijker als je ouder 
bent. Of ze luisteren? Gelukkig wel, 
want anders kan ik er net zo goed 
mee stoppen. Het begeleiden ligt 
mij wel; ik haal er veel voldoening 
uit.” 

“Ik haal veel 
voldoening 

uit coachen”

Sven is een winner; althans, hij kan 
niet tegen zijn verlies. “Ik heb er 
echt last van als ik verlies. Ge-
lukkig gaat het nu iets beter dan 
vroeger. Ik kan het sneller losla-
ten.” Een beetje in relatie hiermee 
is ook zijn opmerking over het lage 
niveau van scheidsrechters; vooral 
in de derde klasse.  
 
Sharon: Vrouwen 1 heeft hulp 
nodig 
Ook Sharon vervult een rol als 
begeleider van jonge spelers. Wat 
haar op dit moment het meeste 
bezighoudt is de vraag hoe Vrou-
wen 1 zich gaat ontwikkelen. Met 
heel veel moeite zijn er 11 tot 12 
vrouwen over voor dit team en dat 
is te weinig. Hulp van andere teams 
(op wat voor manier dan ook) is 
onvermijdelijk. “Ik hoop die hulp te 
kunnen krijgen van alle betrokken 
vrouwen- en meidenteams of even-
tuele nieuwe aanmeldingen. Hoe 
we dat moeten of kunnen invullen, 
is nog een vraagteken en gaan we 
zien.” 
 
Voor haarzelf ziet ze het positief in. 
Stoppen komt -net als bij Sven- in 
haar woordenboek ook niet voor: 
“Dat ben ik nog lang niet van plan”. 
Met haar 28 jaar heeft ze nog een 
hele carrière voor zich als ze haar 
vriend wil inhalen wat betreft 

spelen in het eerste. De onderlin-
ge band en vriendschap binnen 
het vrouwenvoetbal speelt daarbij 
zeker een rol. Samen spelen, sa-
men trainen, samen in de kantine, 
samen stappen.  
 
Sven en Sharon: verzamelen bij 
Murphy’s 
De zaterdagavond begint voor 
beiden bijna altijd in de kantine. 
Een drankje, wat eten. De meiden 
willen met elkaar nog wel eens 
ergens heen gaan om te eten. 
“Weet je wat grappig is? Dat we op 
zaterdag om half vier al moeten 
weten wat we na afloop van de 

wedstrijd in de kantine willen eten. 
Doen we dat niet, dan lukt het niet. 
Moet je dus ’s middags al bedenken 
waarin je ’s avonds trek hebt. Zo 
heel erg is dat niet hoor.” Sven kan 
na de wedstrijd nog bedenken wat 
hij wil eten. Daarna is het gezellig 
in de kantine. En uiteindelijk komt 
alles (of bijna alles) wat de vrouwen 
betreft op heel veel zaterdagen 
bijeen bij Murphy’s. Als dan ook de 
mannen aansluiten kleurt het hele 
café wel heel erg blauwwit. Feest 
in de tent. 



Omdat ze er toch zijn met z’n tweeën, bedacht de redactie dat 
het wel leuk zou zijn een “battle” te houden tussen de twee ge-
liefden. Dat viel een beetje tegen. O, niet dat ze niet wilden, maar 
ze zijn het vaak ijselijk met elkaar eens. Zo komt van die “battle” 
niet veel terecht. Maar daar staat tegenover dat het best gezellig 
was in hun leuke hoekhuis aan de Willem de Clercqstraat, die 
(gebouwd in de zestiger jaren van de vorige eeuw) nog steeds 
geldt als “nieuwbouw van het rooie dorp”). 
 
Zelfs de huishouding is voor hen geen “battle”. Ze doen alles 
samen; afhankelijk van wie werkt en/of het eerste thuis is. Van-
uit een wat traditioneler blik kun je dat samendoen naar Sven 
vertalen als dat hij ook wast, poetst, boent en kookt. “Of ik een 
specialiteit heb?” Hard lachend: “Ja, patat halen bij mijn ouders. 
Maar dat kan nu niet meer”.  
 
Zo hebben we het even over het nieuwe leven van pa en ma 
Dikkers nu de snackbar dicht is. Voor de kinderen toch nog zo 
plotseling dat het niet meer mogelijk was iets van een mijlpaal 
of iets dergelijks te plaatsen bij deze nieuwe fase. “We hadden 
best wel wat willen doen; ook voor/met mensen die vaste klant 
waren. Natuurlijk, zij houden er niet van, maar soms is het goed 
toch bij zo’n moment een stukje waardering te tonen.” Maar 
goed, nu de “battle”.   

DE -MISLUKTE- BATTLE; 
SHARON EN SVEN IN HET KORT 

SHARON

SHARON

SVEN

SVEN
Naar welk concert zou je graag 
willen?

Welk klusje vind je vreselijk om te 
doen? 

Wat is je favoriete spel? 

Wat is jouw droombaan? 

Wat is de favoriete dag van het 
jaar? 

Wat is je favoriete seizoen? 

Wat vind je doodeng? 

Wat zou je het meeste missen als 
het er niet meer was? 

Welk rapportcijfer geef je je leven? 
 
Wat doe je het liefst op zaterdag-
avond? 
 
Hoe relax je na een dag hard wer-
ken? 
 
Met wie zou je willen ruilen? 
 

Wat eet je het liefst? 
 
Naar welke tijd zou je gaan in een 
tijdmachine? 
 
Hoe belangrijk is internet voor jou? 
 

Wat is je leukste herinnering aan 
de basisschool? 

Ben ik net geweest. Coldplay. 

De vaatwasser uitruimen. 

Sequence met Marco en Lindy. 
 
Weet ik niet. Ik ben tevreden met 
wat ik nu heb en ik heb het erg 
naar mijn zin in de zorg. 

Weekeindje weg met de voetbal. 

De zomer. 

Ratten.  

Sven. 

Een 8. 

Zoals ik al zei: In de kantine, een hap-
je eten en uiteindelijk naar Murphy’s. 

Een serie kijken op de bank.  

Dat weet ik zo niet. Als ik dan toch 
moet kiezen zou ik wel een keertje 
mee willen lopen met een dienst 
van Sven bij de politie. 

Pasta, pizza, BBQ. 

Ik zou mijn jeugd nog wel een keer 
willen herbeleven. 

Ik kan misschien best wel zonder 
sociale media, maar niet zonder 
What’s App. 

Ik zat op de Rietslenke. Het mooi-
ste vond ik het schoolvoetbal. We 
hadden Rob Hegeman als coach. 
Door het fanatieke voetbal van 
toen, ben ik met meerdere klas-
genootjes gaan voetballen bij De 
Zweef!

Ben niet geweest, maar nu ik 
filmpjes van Sharon heb gezien: 
Coldplay 

Onkruid weghalen. 

Idem.  

Bondscoach. 

Kerstmiddag of de weekendjes weg 
met vrienden of het voetbal-team.  

Idem. 
 
Idem. 

Nu moet ik wel: Sharon. 

8+ 

Idem. 

Ik kijk mee. Wij kunnen heel goed 
chillen samen. 

Ik zou wel een keer de mol willen 
zijn in het programma “Wie is de 
mol?” 

BBQ. 

Ik zou terug willen naar de tijd dat 
ik net m’n rijbewijs had. 

Tegenwoordig kan je bijna niet 
meer zonder. 

Ik zat op de Klimroos. Ik was erg 
blij dat ik groep 2 over mocht slaan 
en daardoor in een leukere klas 
terechtkwam. 

Van welke muziek word je vrolijk?

Wie heeft grote invloed gehad op je 
leven en waarom?

Waar zou je het allerliefste wonen?

Hoe zou de wereld eruitzien als 
vrouwen de macht zouden hebben?

Naar welk land zou je het liefste 
verhuizen en waarom?

Welke plek geeft jou het meeste 
rust?

Waar kan men jou ‘s nachts wakker 
voor maken?

Ik vind alles mooi. Heb geen voor-
keur. Ben wel laatst bij een prach-
tig concert van Coldplay geweest.

Mijn broer, zus, ouders. Door hen 
ben ik geworden wat ik nu ben.

Nijverdal. Ik wil hier nooit weg.

Idem

Een warm land.

Ons eigen huis.

Nergens voor. Laat mij maar lekker 
liggen.

Ik hou van kantinemuziek. Meezin-
gen. Nederlandstalig.

Mijn ouders. Hun steun bij beslis-
singen.

Idem

Niet anders dan nu.

Idem

Idem

Idem
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“EERST MAAR EENS PLEZIER KRIJGEN. 
DAN KOMEN PASSIE EN PRESTATIE”

Even voorstellen: Marco Nijenhuis (51) is van huis uit 
Zwever. Hij is getrouwd met Natasja en zij hebben twee 
kinderen: zoon Jared (21) en dochter Liv (18). Marco 
werkt sinds 2015 bij Würth Elektronik BV. Momenteel 
in de functie Field Sales Engineer en verantwoordelijk 
voor draadloze verbinding op industrieel niveau.

Carrière 
Op trainersgebied heeft hij zijn sporen verdiend. Hij 
begint zijn carrière als hij als Zwever samen met Rob 
Hegeman ons A2 traint. Hij gaat cursussen doen en 
traint bij De Zweef B2 en B1. Als zijn vader Tonny ver-
trekt als trainer/coach bij A1 (uitkomend in de tweede 
divisie), neemt hij diens taak over “ondanks dat ik wist 
dat er een mindere lichting aan zat te komen.”

Zijn volgende adres is Lemele 1 (twee jaar), gevolgd 
door IJsselstreek 1 (een half jaar en gestopt wegens 
onenigheid doordat hij een speler uit de selectie had 
gezet) en DES-2. Inmiddels is zijn zoon Jared ook bij 
DES gaan voetballen en het ligt voor de hand dat Marco 
zich inzet voor het team van zijn zoon.

Als dochter Liv vraagt “Pap, je hebt Jared getraind, wil 
je ons team ook trainen?” kan hij natuurlijk geen nee 
zeggen en zo rolt hij het meiden- en vrouwenvoetbal 
in. Met zijn dochter groeit hij mee van MO15 via MO17 

naar MO20-1. Het kampioenschap met dit team vorig 
seizoen, is een hoogtepunt; samen met het meedoen 
aan een toernooi met MO17 in Barcelona anderhalf jaar 
geleden.

“Deze samenwerking 
is de toekomst 
in Nijverdal”

Terwijl Marco zich bezighoudt met het coachen en 
trainen, ziet zijn vrouw Natasja dat, ondanks dat het 
een groeiende sport is, meiden en vrouwen sneller dan 
jongens en mannen afhaken. “Bij meiden kan het vuur-

Als trainer is Marco Nijenhuis “aanhanger” van de drie p’s: passie, 
plezier, prestatie. “En op dit moment staat plezier bovenaan. Dat is 
nodig om in een flow te komen en met passie erbij te gaan preste-
ren.” Als de top van het meiden- en vrouwenvoetbal floreert, straalt 
dat uit naar de jeugd en pluk je daarvan later de vruchten. Dat is 
zo’n beetje zijn visie op het vrouwenvoetbal bij SVO (Samenwerken-
de Vrouwen Opleiding) De Zweef/DES. “Op termijn is een samen-
werking als deze de toekomst in Nijverdal.”  

Marco Nijenhuis en Joost Mensink tijdelijk verantwoordelijk 
voor Vrouwen 1 



bedrijfskleding

Sportkleding

Promotiekleding

Bedrijvenweg 34 Nijverdal

tje sneller uitgaan.” De continuïteit, 
de voortgang, komt in het gedrang. 
Zij begint bij DES een discussie over 
de toekomst van het meiden- en 
vrouwenvoetbal bij deze club. 

Samenwerking ligt bij haar voor de 
hand en zij weet dit over te brengen 
op anderen bij DES. Als duidelijk 
wordt dat Vrouwen 1 van De Zweef 
aan het einde van het seizoen 2022-
2023 een flinke aderlating gaat doen 
(zeven spelers vertrekken) en dat dit 
tot personele problemen zal leiden, 
wordt aangeklopt bij het bestuur van 
onze club.

SVO met voortvarendheid tot stand 
gebracht
Ondanks het feit dat er binnen De 
Zweef niet wordt gedacht aan sa-
menwerking, vinden de gedachten 
gehoor. De ideeën voor samenwer-
king krijgen snel gestalte en met 
voortvarendheid komt de SVO De 
Zweef/DES van de grond. Binnen de 
SVO blijft iedereen lid van z’n eigen 
club, maar voetballen en trainen ze 
samen.

Op papier een prima oplossing, 
maar de praktijk ligt moeilijker. Om 
te beginnen bij Vrouwen 1 van De 
Zweef.  Niet alleen zijn daar perso-
nele problemen; ook lukt het niet 
om een nieuwe trainer te vinden. In 
nood wordt aangeklopt bij Marco. 
Hij heeft dan al toegezegd ook het 

nieuwe seizoen trainer/coach te zijn 
van MO20-1.

“MO20-1 is mijn nummer 1”
“Die toezegging wilde ik gestand 
doen. MO20-1 is bij mij nummer 1. 
Ik wil voorkomen dat deze groep 
denkt dat ze tussen wal en schip 
komen, maar ik wil de SVO ook 
helpen. Gelukkig heb ik een prima 
assistent kunnen vinden en dat is 
Joost Mensink.” Marco fungeert als 
een soort manager; Joost doet het 
“veldwerk” en een van de twee is 
zaterdags aanwezig als Vrouwen 1 
speelt. 

Een bijkomend probleem is dat 
Marco een tijdje terug een aanval 
van donderslaghoofdpijn (zoek maar 
op Google) heeft gehad. Gelukkig 
zonder aanleiding, waardoor het 
niet erger is dan erg vervelend met 
(nog steeds) veel naweeën in de 
vorm van vermoeidheid, overprikke-
ling e.d.  Hij gaat proberen zijn werk 
als trainer/coach zo goed mogelijk 
te doen en daarbij is Joost onont-
beerlijk.

Joost Mensink
Voor wie hem niet kent: Joost Men-
sink (53 jaar) is meer dan 40 jaar lid 
van DES. Hij maakte 13 seizoenen 
deel uit van de selectie en speelde 
280 wedstrijden in de achterhoede 
van DES 1. Joost is getrouwd met 
Sandra, heeft vier kinderen en werkt 

als accountmanager bij 2M Plastics 
in Wierden. Daarnaast heeft hij nog 
een eigen bedrijf, STQR Tradin, een 
bedrijf in verpakkingen. Bij DES is/
was hij vooral actief als trainer.

“Vrouwen 1 is voor mij helemaal 
nieuw. Ik heb MO20 wel eens 
getraind, maar dit is een nieuwe 
ervaring. We moeten aan elkaar 
wennen. Dat lukt. Ik leer er ook veel 
van. Ik ga ervan uit dat je eerlijk 
bent tegenover elkaar.  Dan kan het 
niet anders dan goed komen.” De 
samenwerking tussen DES en De 
Zweef komt wat hem betreft tien 
jaar te laat. “We hadden toen direct 
een regionale groep moeten samen-
stellen. Hopelijk maken we daar nu 
een aanzet toe.” 

“Meidenvoetbal 
lijkt het meest op 

dat bij jongens 
20 jaar geleden”

Voetbal van meiden en vrouwen 
moet je niet met jongens en man-
nen vergelijken. Het is een andere 
sport. Ook Marco is die mening 
toegedaan. “Als je dan toch wilt 
vergelijken, moet ik zeggen dat het 
meidenvoetbal lijkt op dat bij de 
jongens zo’n 20 jaar geleden. Er is 
heel veel plezier en commitment.” 
Verder: “Er is geen sprake van 
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haantjesgedrag. Meiden hechten sterk aan een goede 
onderlinge band.”

Het ligt voor de hand dat een trainer ook anders bezig 
is binnen het meiden- en vrouwenvoetbal. “Ik heb 
dat ook moeten leren en denk dat ook op Joost over 
te kunnen brengen. Dat gaat lukken. Ik heb er alle 
vertrouwen is.”

Een echte training is een openbaring
Zo is de SVO De Zweef/DES van start gegaan. Met als 
doel het meiden- en vrouwenvoetbal een impuls te 
geven. Op alle fronten. Natuurlijk is dat best moeilijk. Er 
is aarzeling van beide kanten. Waarom zou je als Zweef-
meid gaan meetrainen bij DES? “Ik heb inmiddels een 
aantal meiden van De Zweef uitgenodigd mee te trainen 
met MO20-1. Dat was een beetje een openbaring voor 
hen.“

“Natuurlijk hebben de meiden van De Zweef training 
gehad. Van een vrijwilliger of een goedwillende ouder. 
Die allemaal hun stinkende best doen en deden. “Er 
was/is veel passie, maar men is geen trainer. Het ge-
vaar bestaat dat daardoor talent weglekt, omdat ze zich 
niet verder kunnen ontwikkelen.” 

En dat is de bedoeling van de samenwerking: doorstro-
ming verbeteren en zorgen dat elke meid en vrouw zich 
kan ontwikkelen en op z’n eigen niveau kan spelen. 

Mensen steeds positiever t.o.v. de samenwerking
Sinds het begin, signaleert Marco, net zoals de aan-
jagers bij De Zweef, zie je dat bezwaren worden over-
wonnen; dat mensen positiever gaan kijken. Natuurlijk, 
alles is nog niet helemaal voor elkaar. Er wordt nog 
gezocht naar begeleiding bij teams. Ook naar een vaste 
trainer voor Vrouwen 1. “Maar als ik zie hoe Vrouwen 
3 zich inzet om de bezetting bij Vrouwen 1 op peil te 
krijgen, ben ik positief.”

Sprekend over Vrouwen 1, komt de meest voor de hand 
liggende vraag aan de orde: “Waarom geen talenten 
van MO20-1 doorschuiven naar Vrouwen 1?” Marco is 
duidelijk: “De leeftijden bij MO20 lopen uiteen van 15 tot 
19 jaar. Als ik daarin was gaan trekken, was dat team 
uit elkaar gevallen.” 

Het blijft afwachten hoe het seizoen en de samenwer-
king zich verder ontwikkelt. “En weet je wat het is? Als 
het niet goed is gegaan, kun je altijd zeggen dat we het 
hebben geprobeerd.” Maar zover is Marco nog lang 
niet. Hij heeft er alle vertrouwen in dat de SVO het gaat 
maken tot tevredenheid van alle partijen.

ER KOMT SCHOT IN DE ZAAK…
Als er iets nieuws op touw wordt gezet, zijn er altijd sceptici die het niet zien 
zitten of allerlei problemen voorzien. Sinds de aankondiging van de samen-
werking tussen De Zweef en DES is een deel van de aarzeling verdwenen en 
zijn mensen positief gaan denken. 

Ontwikkelingen sindsdien: 
• Vrouwen 3 (DES) vulde Vrouwen 1 aan bij de bekerwedstrijden. 
• Vrouwen 3 traint op de maandag samen met  Vrouwen 2 (De Zweef). 
• De keepster van DES MO-20 1 deed mee bij De Zweef MO-20 2. 
• Vrouwen 1 werd versterkt met DES-meiden.
• Meerdere meiden van onze jeugd trainen bij DES mee, wat een hoger niveau is. Zo wordt de aansluiting met 

Vrouwen 1 verbeterd.  
• Vrouwen 1 traint op hetzelfde tijdstip als MO-20 1. Op maandag samen bij De Zweef op het hoofdveld en op 

woensdag samen op kunstgras bij DES.
• Doordat de teams elkaar goed aanvullen, kunnen nu alle meiden en vrouwen op hun eigen niveau trainen en zal 

het gehele niveau binnen de meiden- en vrouwentak snel omhooggaan.
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De knoop is doorgehakt, we gaan de kantine renoveren
Jan vertelt dat de renovatie de afgelopen tien jaar 
binnen de vereniging steeds onderwerp van gesprek is 
geweest. “Wat is het juiste moment? Is er voldoende 
budget?” Vorig jaar was het moment daar. Er werden 
verschillende werkgroepen aan het werk gezet en dat 
resulteerde in een concreet voorstel. Het bestuur ging 
akkoord met dit voorstel en het kon voorgelegd worden 
aan de leden. 

Op 23 november 2022 
presenteerde Gerlin-
de Berentschot van 
Stylinde de plannen 
aan de leden. De 
leden kregen een 
uitgebreide sfeerim-
pressie over kleur-
stelling, lichtplan en 
inrichting.  Het plan 
werd enthousiast ont-
vangen. De start van 
een toch wel ambiti-
eus project, waarbij 
budget, tijd en de 
beschikbaarheid van 

vakmensen de belangrijkste succesfactoren zijn. Het 
regieteam werd aangesteld om deze ambitieuze klus in 
goede banen te leiden. Op de website van De Zweef kon 
je regelmatig lezen over de voortgang. 

Helmut loopt richting het planbord dat in A4 vorm is op-
gehangen aan de deur richting het terras.  “Drie weken 
voor op schema; en binnen het budget!”, zo start hij ons 
gesprek. 

VERNIEUWDE KANTINE EIGENLIJK 
TE MOOI VOOR EEN VOETBALCLUB…

Eind augustus 2023: bij aankomst aan de Koersendijk heerst 
er rust. De kantine zit op slot en het is er uitgestorven. Hoe 
anders was dit de voorgaande zeven weken toen het dagelijks 
een komen en gaan van vrijwilligers was. Bij binnenkomst is 
er de geur van nieuwe vloerbedekking en verf die aan het dro-
gen is. Moderne frisse kleuren en een prachtige nieuwe bar. 
Hier is in een korte tijd flink wat werk verzet. Een goed mo-
ment om met Helmut van Rhee, Jan Fikken en Paul Morsink 
van het regieteam terug te blikken op de renovatie.

Regieteam kijkt tevreden terug op de renovatie Met militaire precisie is er een plan-
ning gemaakt. En daar wordt strak 
op gestuurd door het regieteam. 
Elke avond was er iemand van het 
regieteam aanwezig om de vrijwil-
ligers op te vangen, te faciliteren 
en waar nodig te voorzien van een 
kop koffie. “Als je handjes regelt, 
dan moet je er ook voor zorgen dat 
men aan het werk kan. Dat is heel 
belangrijk. En we maken het niet te 
laat. Inloop vanaf 19.00 en om 22.00 
is het mooi geweest”. Het regie-
team hield hierbij rekening met het 
thuisfront. Het moet natuurlijk ook 
leuk blijven.  

Zonder vrijwilligers 
en loyale 

sponsoren was 
het niet gelukt

Zo’n 120 vrijwilligers klaarden de 
klus
Zo was er de hele zomer bedrij-
vigheid aan de Koersendijk. Tien 
werkgroepen met in totaal ongeveer 
120 vrijwilligers. Het zijn indruk-
wekkende en voor sportverenigin-
gen jaloersmakende aantallen. Er is 
gebleken dat er naast voetbalkwa-
liteit veel vakmanschap aanwezig is 
binnen de vereniging. En het leuke: 
“We begonnen met een klein groep-

je vrijwilligers. En dat groeide in 
een rap tempo naar een grote groep 
specialisten”, vertelt Jan. 

“Dat is heel natuurlijk verlopen. Het 
ene lid vroeg het andere en er wer-
den collega’s meegenomen vanuit 
het werk. En waar er voor specia-
listische taken vakmensen nodig 
waren werd er gebruik gemaakt 
van het netwerk van Paul. Paul is er 
een meester in om, op een vrien-
delijke maar directe wijze, mensen 
te benaderen en voor De Zweef te 
winnen. 

Het was zeven weken lang een 
komen en een gaan van bijvoorbeeld 
schilders, stukadoors, elektriciens, 

vloerenleggers, interieurbouwers, 
plafondbouwers, schoonmakers 
of simpelweg ‘handjes’ ter onder-
steuning. Alle hulp werd bijzonder 
gewaardeerd en dat wilde de vereni-
ging onder meer laten blijken door 
het organiseren van een bedank-
avond op 8 september 2023.”  

“En niet te vergeten de sponsoren”, 
merkt Jan op. “Wat hebben die 
geweldig met ons meegedacht in de 
kosten en bij het beschikbaar stel-
len van materialen.” Bovendien ho-
ren we van het regieteam dat alles 
op tijd is geleverd. En dat is in tijden 
van schaarste van grondstoffen en 
vakmensen zeker geen vanzelfspre-
kendheid. Probeer tegenwoordig 
maar een verbouwing binnen de 
tijd en binnen budget te regelen. En 
als je dat dan bij elkaar optelt wat 
je aan budget bespaard hebt door 
sponsoring en het ontbreken van 
een kostenpost ‘personeel’. Daar 
kunnen we als vereniging ontzet-
tend trots op zijn. 

Dit klinkt als een succesverhaal. 
Ging er dan helemaal niets mis? 
We zitten aan één van de over-
gebleven oude kantinetafels. Het 
merendeel van het oude meubilair 
is succesvol verkocht of afgevoerd. 
Voor ons staat een houten bak met 
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staaltjes. Van kleuren en materialen. 
“95% van het originele voorstel is 
gerealiseerd”, is de conclusie van het 
regieteam. 

“Er is NIET over de 
net geëgaliseerde 
vloer gelopen!” 

Bij elk willekeurig project loop je te-
gen uitdagingen aan. Bij de renovatie 
van de kantine was dit ook zeker het 
geval. De heren beginnen met vertel-
len. “Achter de bar bleek een houten 
plaat te zitten. Vanaf de werkvloer 
komt dan het plan om dat meteen 
aan te pakken. Dit stond niet in het 
originele plan, dus we moesten op dat 
moment vertrouwen op de expertise 
van de vakmensen. Je moet dan 
razendsnel beslissen. Kort overleg. Er 
wordt iemand van het bestuur aan de 
mouw getrokken en voor je het weet 
ligt de achterwand eruit. Daar moet 
je niet te lang bij stilstaan en meteen 
een besluit nemen. Spannend, maar 
achteraf is dit een goede zet geble-
ken.” 

“Verder is het behang op de achter-
wand tot aan de ramen (parkeerplaat-



GOAL!Magazine - 26 GOAL!Magazine - 27

sen kant) doorgetrokken. Dat was niet volgens plan. En 
de luifel is ook niet helemaal volgens plan uitgewerkt. 
Gaandeweg blijkt dat het volledig dichtmaken van de 
luifel strakker en een betere uitstraling geeft. En als 
onze sponsor bij de lamellen voor het plafond goede 
ideeën naar voren brengt, nemen we dat ook graag 
mee. Het plafond hebben we deels wat verder uitge-
breid en het wedstrijdsecretariaat hebben we voorzien 
van een zwart systeemplafond. Dat maakt het één strak 
geheel. 

We ondervonden praktische problemen bij de vloer 
die niet egaal genoeg bleek te zijn. Dat hebben we ook 
samen met de vrijwilligers op kunnen oplossen.  En 
vervolgens mocht er een week niet gelopen worden 

over de nieuwe vloer.” Is dat ook 
echt niet gebeurd? Er zijn name-
lijk geruchten dat… Paul: “Er is 
niet over de vloer gelopen in die 
week!”  

Er is een duurzame multifunctio-
nele ruimte neergezet
Helmut geeft een uitgebreide 
rondleiding door de kantine. 
Enthousiast verhalend over wat 
er gemaakt is en met vertrouwen 
over de kleine zaken die nog even 
geregeld moeten worden. Volledig 
‘in control’. Mooi om die drive 
bij Helmut te zien en te ervaren. 
Exemplarisch ook voor alle drie 
de heren van het regieteam. 

De kantine is geschikt gemaakt 
voor meerdere doelgroepen: jong 
en oud en voor verschillende 
activiteiten. “De ruimte die we 
hebben willen we optimaal benut-
ten”, geeft Helmut aan. “En dat 
kan nu ook. Zo is met de elektra 
ook meteen de geluidsinstallatie 
aangepakt. De verlichting kan 
met de dimmer functioneel naar 
smaak afgesteld worden.” 

Eyecatcher
De luifel boven de bar is een 
eyecatcher geworden en de bar 
zelf is modern afgewerkt. “Wat je 
niet moet vergeten is dat je ook 
te maken hebt met certificering 

en veiligheidsvoorschriften”, brengt Helmut naar voren. 
“Elektra moet bijvoorbeeld veilig weggewerkt worden. 
En we hebben ook maatregelen genomen tegen mo-
gelijke geluidsoverlast.” Wat je van de buitenkant niet 
ziet is hoe strak leidingen zijn weggewerkt en hoe de 
elektra vakkundig is herschikt en opnieuw aangelegd. 
Ook is er op enkele plekken isolatie aangebracht. De 
schouw door brandweer en verzekeraar ziet het regie-
team met vertrouwen tegemoet.

“Over de kleuren zijn we ook erg te spreken”, geeft Jan 
aan. “Het is zo dat onder de vrijwilligers met name de 
dames zich regelmatig gemengd hebben in de discus-
sies over de kleurstelling. Aan de basis van dit fraaie 
kleurenspel ligt de eigenwijze mening, maar vooral ook 

‘de goede smaak’ van onze vrouwe-
lijke leden”. 

De ziel van de voetbalkantine
“Volgende week komen de tafels 
en stoelen. De elektra die je hier 
ziet werken we ook nog even weg. 
Tot slot komt er een schoonmaak-

ploeg”, vertelt 
Helmut. De 
kantine is in 
gereedheid ge-
bracht voor een 
nieuw voetbal-
seizoen. Want 
hoewel het een 
multifunctione-
le ruimte is, in 
de basis is het 
natuurlijk een 
voetbalkantine. 
Op zaterdag 

loopt de kantine weer vol met spe-
lers, begeleiders, trainers, ouders, 
aanhang en supporters. 

Het bier zal hier weer rijkelijk vloei-
en. Waar aan de oude bar geschie-
denis geschreven werd, gaan er aan 
de nieuwe bar nieuwe herinnerin-

gen worden gemaakt. Toch missen 
we nog wel de voetbalbeleving in 
de gerenoveerde kantine; er moet 
een ziel in komen. “Dat klopt! Daar 
moeten we nog even goed over 
nadenken, en dat zal met name 
neergelegd worden bij de kantine-
commissie”, geeft Jan aan. 

Er zijn bij aanvang van de verbou-
wing hele dozen met bekers en 
trofeeën weggedaan. Een kleine 
hoeveelheid waardevolle zaken zijn 
bewaard. “Alles bewaren en terug-
plaatsen moest je ook niet willen”, 
is de gemeenschappelijke mening 
van het regieteam. “Sowieso zijn 
er twee tv-schermen aan de wand 
geplaatst, zodat er voetbal gekeken 
kan worden. Wat we verder aan de 
muur gaan hangen? Er staat hier 
bijvoorbeeld nog een mooie plaat 
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met alle ereleden en leden van 
verdiensten van de vereniging. En 
er zijn verschillende geschonken 
voetbalshirts.”  

Bezoekers 
gaan de 

sfeer maken
 
Er moeten in de aankleding dus 
duidelijk nog wat knopen doorge-
hakt worden. De komende weken 
zal blijken welke keuzes er ge-
maakt worden. “Uiteindelijk gaan 
de bezoekers op zaterdag de sfeer 
brengen in de nieuwe kantine. De 
vele vrijwilligers en sponsoren 
kunnen trots zijn op het resultaat en 
we hopen dan ook dat we als echte 
“Zwevers” met respect omgaan met 
onze nieuwe kantine. Dat zit hem in 
de kleine dingen, zoals bijvoorbeeld 
geen bierkratten op de nieuwe 
tafels. Kleine dingen waar je elkaar 
hopelijk op gaat aanspreken. We 
hebben dit samen gemaakt. Laten 
we dit dan ook samen tot een suc-
ces maken. Zodat we hier nog lang 
van kunnen genieten.” 

Stilstaan bij het succes van de 
renovatie betekent ook stilletjes 
weer vooruitkijken.  Zitten er alweer 
volgende projecten aan te komen? 
“Nee, dat zit er voorlopig niet in”, 
geeft Jan aan. “Al valt er natuurlijk 
nog van alles te wensen, zoals een 
opknapbeurt van de keuken en het 
uitbreiden van de kleedruimte. Maar 
we gaan eerst dit project netjes 

afronden. Op 28 augustus was er 
een afsluiting met de verschillende 
werkgroepen. Het nieuwe seizoen 
kon beginnen. Laat de leden maar 
weer binnenstromen en genieten 
van het vernieuwde tweede thuis. 
En kijk de eerste weken onder het 
genot van een drankje maar eens 
goed om je heen.”

splashwash.nl  

SERCODAK .NL

NOVUSFORMA.NL

Een aandeel in elkaar

Ontdek alles over de Rabobank en sport op Rabobank.nl

De Zweef brengt jong en oud in beweging. Met een verbindende kracht die

veel verder gaat dan voetbal alleen. Want de vereniging betekent ook veel voor

de lokale omgeving en dat ondersteunen we van harte.

Rabobank ondersteunt De Zweef 

Waardoor
iedereen
wint.

Uw club én
de buurt

versterken.
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DE ZWEEF 1
Bovenste rij vlnr: Daan Bos, Sander Kapteyn, Nick Spoolder, Tieme Mars, Lars ter Elst, Joey Knobben, Tom Heuver, Rob 
Heilen en Nick Koopmans. Middelste rij vlnr: Lucien Galgenbeld (assistent-scheidsrechter), Daniël Jannink, Jochem Vos, 
Herman Franken (keeperstrainer), Sven Dikkers, Roy ten Dam en Erik Heuver (teammanager). Onderste rij vlnr: Jardi Tibbe, 
Benjamin Souverijn, Lars Spijkerman, Niels Kolkman (hoofdtrainer), Mark Klein Boonschate, Jord Evers, Niels Koopman 
(fysiotherapeut), Leon Bouwmeester, Delano Wippert en Stan Vrerink.
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OUDERS LANGS DE LIJN 
MARTINE NIJLAND

Kun je een korte omschrijving 
geven van de indruk die je van De 
Zweef hebt?
Ik krijg een steeds beter beeld van 
het reilen en zeilen binnen de ver-
eniging. Onze oudste zoon Thomas 
ging tijdens de coronajaren bij De 
Zweef voetballen. Toen was het 
soms even zoeken hoe alles werkt. 
Nu is voor ons de structuur vanaf 
het begin van het seizoen helder. De 
Zweef is een gezellige vereniging 
waar alles goed is georganiseerd. 

Waarom heb je gekozen om Guus 
bij De Zweef te laten voetballen?
Guus heeft daar zelf voor gekozen. 
Natuurlijk omdat vriendjes uit zijn 
klas hier voetballen en grote broer 
Thomas hier voetbalde. De Zweef 
had voor ons als buitenstaanders 
een goede uitstraling waar gezel-
ligheid minstens zo belangrijk is als 
het presteren. Inmiddels is Thomas 
gestopt met voetballen. Hij mist 
vooral de gezelligheid en activitei-
ten. 

Je staat regelmatig langs de lijn, 
wat maakt het leuk om hier te 
staan?
Ik vind het mooi dat de jongens fa-
natiek zijn en steeds beter worden. 
Daarom is het goed dat de jongens 
ieder seizoen een andere trainer 
hebben, dan leren ze steeds iets 
nieuws. Natuurlijk is het geweldig 
de jongens te zien genieten als ze 
scoren en samen successen vieren. 
Guus gaat écht voor de voetbal. 
Daar kan ik van genieten.

Sta je langs de lijn als een aanwezi-
ge moeder?
Soms wel. Al moet ik oppassen dat 
ik niet te hard voor de tegenstander 
juich. In mijn werk als gymleraar 
juich ik uiteraard voor beide teams. 
Ik ben niet heel erg competitief 
ingesteld. 

Sta je vaak alleen langs de lijn of in 
gezelschap?
Ik sta altijd bij de andere ouders. 
Wel wil ik de jongens graag zien 
spelen. Gezelligheid is belangrijk, 
maar ik zie wel alles van het spel. 
Ik bemoei mij niet te veel met het 
spel. Daar zijn de trainer en leider 
voor. Dat is voor de jongens net zo 
duidelijk.

Als jij de sfeer langs de lijn mag 
omschrijven?
Heel gezellig. Van oorsprong kom 
ik niet uit een voetbalgezin. Mijn 
idee was dat ouders veel fanatieker 
zouden zijn langs de lijn. Het is mis-
schien een cliché dat het er onder 
supporters hard aan toegaat bij de 
voetbal. Mijn ervaring is dat ouders 
zich vooral heel neutraal opstellen. 
Ik hoop dat dit in de toekomst zo 
blijft en ouders vooral genieten van 
de kinderen in het veld. 

Wat doe je als het koud is of re-
gent?
Dat vind ik mooi! Dat hoort erbij en 
slecht weer heeft ook z’n charme. Ik 
ben blij dat Guus voor een buiten-
sport heeft gekozen. Guus moet 
leren dat slecht weer daar soms

bij hoort. Net als het omgaan met 
tegenslag bij nederlagen. Daar leert 
hij allemaal van.

Kom je na de wedstrijd graag in het 
clubgebouw?
Bijna altijd. We drinken dan met 
alle ouders een kop koffie. Voor de 
jongens vind ik het vooral leuk dat 
ze buiten het veld met elkaar spelen 
en elkaar beter leren kennen. Guus 
maakt op deze manier veel nieuwe 
vrienden. Dat vind ik voor hem echt 
een verrijking.

Ben je vrijwilliger bij De Zweef?
Thomas gaf ik regelmatig training, 
bij Guus heb ik vorig jaar af en toe 
training gegeven of de leiders op 
zaterdag geholpen. Dit jaar is de 
begeleiding top geregeld en wil ik 
mijn steentje graag op een andere 
manier bijdragen. Ik denk erover om 
bardiensten te gaan draaien of om 
mij aan te melden voor de activitei-
tencommissie.

Bezoek je activiteiten bij De Zweef?
Jazeker. Afgelopen jaar waren we 
met het gezin bij het paaseieren 
zoeken en ging ik als begeleiding 
mee naar Drouwenerzand. Een paar 
jaar geleden heb ik geholpen bij de 
playbackshow voor de jeugd. Dat wil 
ik het komende seizoen weer doen. 
Het lijkt mij leuk om dit samen met 
een paar moeders op te pakken en zo 
ouders op een andere manier te leren 
kennen. Guus die wil dan wel op het 
podium staan. Die vindt een beetje 
belangstelling helemaal niet erg.

Martine is de moeder van Guus Kleinjan. Guus speelt in JO8-1

Martine

Guus
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van de prijsuitreiking, wist hij naast meer deelnemers 
ook veel publiek aan te trekken. Wlady had dat don-
ders goed in de gaten.”

“Mij interesseerde het niet zozeer of dat publiek wel 
of niet kwam. Dat is zeker niet kwaad bedoeld hoor, ik 
vond het allemaal prima. Ik vond alleen die randver-
schijnselen minder belangrijk. De kwaliteit van de loop 
stond voor mij voorop. Ik heb Wlady nooit gevraagd 
waar deze hang naar aandacht vandaan kwam. Hij vond 
het mooi op de voorgrond te staan en kreeg daarmee 
ook veel voor elkaar. Ik vond het vooral belangrijk dat 
de organisatie goed liep en we niet te hard van stapel 
gingen. Zeker toen we in 1972 verhuisden naar ons net 
geopende clubgebouw op sportpark Gagelman, ging de 
groei van het aantal deelnemers en publiek snel.” De 
prestatieloop heeft naar Jan zijn zeggen geen invloed 
op het niveau van voetballen binnen de vereniging. “Het 
was wel goed voor de naamsbekendheid van De Zweef. 
Iedereen wist dat de prestatieloop goed georganiseerd 
was. Het aanvankelijke idee om een winteractiviteit voor 
de jeugd te organiseren, ging zijn doel toen wel voorbij.”

“Vrijwilligers 
zorgen voor 

het Zweef gevoel”

Toch bleef de prestatieloop wel een echte ‘Zweef’ 
activiteit. Het zijn de betrokken vrijwilligers die voor 

het Zweef gevoel zorgen. “We hadden heel wat mensen 
nodig om het parcours vrij te houden, het wedstrijd-
secretariaat te bemannen of zitting te nemen in de jury. 
Tegenwoordig dragen hardlopers tijdens wedstrijden 
een chip om de tijd te registreren. In onze tijd riep 

MIJN HERINNERING AAN 
DE PRESTATIELOOP!

Het begin: een winteractiviteit voor de jeugd
Het is aan het einde van de jaren ’60 als jeugdleider Jan 
Winkels samen met Wlady Middelkamp het initiatief 
neemt om in de koude wintermaanden een nieuwe 
jeugdactiviteit te organiseren. “Zoals gebruikelijk lag 
net na de jaarwisseling de competitie stil. Ik vond het 
belangrijk dat we naast het voetballen, ook andere acti-
viteiten voor Zwevers organiseerden. Zo organiseerden 
wij bijvoorbeeld ook een zeskamp tijdens het Pinkster-
weekend.”

De prestatieloop was geboren: een hardloop voor 
(jeugd)leden van De Zweef. Vanaf het begin is Jan de 
persoon die achter de schermen zorgt dat alles loopt. 
“De Zweef had nog geen eigen clubgebouw. We zetten 
het parcours uit in de omgeving van het clubgebouw 
van korfbalclub NKC, toen nog aan de Ericaweg. Win-
naar was Wolterink uit Rijssen, Wim Krukkert werd 
tweede. Zeker het eerste jaar dacht ik nog niet groot en 
wachtte ik vooral af of men überhaupt wel animo had 
voor dit nieuwe evenement.”

Patricia Paay als publiekstrekker
“In de beginjaren was de organisatie relatief een-
voudig en ging het redelijk op z’n janboerenfluitjes. 
Ik zette het parcours uit op mijn brommer, mensen 
kwamen in sportkleding naar de start en veel publiek 
kwam in de beginjaren nog niet op deze loop af. Ik 
geloof dat we zo’n 100 deelnemers hadden. De jaren 
daarna gingen we groeien en werd ook de organisatie 
professioneler. Lopers gaven ons feedback en zo werd 
de loop steeds beter. Om meer lopers te trekken haal-

de Wlady als pr-man alles uit de kast. Het was volgens 
hem belangrijk dat we de krant haalden. Met het 
uitnodigen van prominenten als gastlopers of bekende 
Nederlanders zoals Patricia Paay voor het verrichten 

De Zweef kent een rijke geschiedenis. Een geschiedenis die 
bestaat uit een opeenstapeling van gebeurtenissen. In deze 
rubriek vertellen Zwevers over hun persoonlijke herinnering 
aan deze gebeurtenissen. Deze keer blikt Jan Winkels terug 
op de prestatieloop. Een hardloopwedstrijd georganiseerd 
door Zwevers, welke uiteindelijk leidt tot het oprichten van 
atletiekvereniging Atletics. 
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Een hypotheek lastig? Nee, joh!
Regel in vier stappen jouw 

HypotheekDeal. 

HypotheekDeal.nl

Samen gaan!

WE STAAN 
NAAST JE 
ALS MENS EN 
SPECIALIST 

een omroeper de nummers van lopers af die de finish 
passeerden. De jury noteerde de bijbehorende tijd. Op 
het secretariaat werden lijsten getikt waarbij de namen 
en tijden achter de juiste nummers werden gezet. Als 
lopers gelijktijdig over de finish kwamen, dan moest 
het op het oog. Zeker de echte wedstrijdlopers hecht-
ten veel belang aan een goede plaats- en tijdsnotering. 
Ik kan mij niet herinneren dat wij hier ooit problemen 
mee hebben gehad. De jury had daarmee een belang-
rijke taak. Ik was zeker niet jaloers op de juryleden. Zij 
zaten daar ook als het smerig koud was.”

“Hennie Heetkamp was in die jaren de persoon die het 
parcours uitzette. Vele deelnemers complimenteerden 
de organisatie voor het afwisselende parcours langs 
weilanden, door bossen, over vlakke wegen en af en toe 
pittige heuveltjes. Altijd goed aangegeven. De compli-
menten horen toe aan Hennie.”

Onder de groep vrijwilligers heerste veel saamhorig-
heid. Zwevers die meehelpen om de prestatieloop tot 
een succes te maken. “Het was eigenlijk een groot 
familiefeest. Ik kan mij geen negatieve herinnering voor 

de geest halen. Eigenlijk was het altijd positief. Mooi 
zijn de herinneringen vooral aan de vele mensen met 
wie ik gewerkt hebt. Naast Wlady en Hennie, waren dat 
onder andere Rien Hoogers en Jos van Rhee. Ik weet 
dat ik vele andere vrijwilligers nu niet noem. Voor het 
aantrekken van vrijwilligers verdient Wlady ook een 
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compliment, hij kreeg iedereen 
zover om te helpen. Als we dan na 
afloop gezellig in de kantine zaten 
en we wisten dat die dag foutloos 
was verlopen, dan was het voor mij 
goed. Het was weer gelukt!”

Atletiek als nieuwe loot aan de 
vereniging
De prestatieloop groeit en groeit. 
Onder deelnemers ontstaat zelfs 
de ambitie om een atletiektak aan 
De Zweef toe te voegen. “Ik heb 
mij daar altijd verre van gehouden. 
Atletiek is een vak apart, daar 
moesten we niet aan beginnen.” 
Een loopgroep die jaarlijks deel-
neemt aan de loop besluit later als 
zelfstandige vereniging verder te 
gaan en richt Atletics op.

Na 26 edities gaat de prestatieloop 
als een nachtkaars uit. De organi-
satie geeft te kennen een volgende 
editie niet te willen organiseren. 
Het dan zittende bestuur van 
De Zweef vraagt zich af wat de 
meerwaarde van de loop is voor de 
vereniging en staakt de zoektocht 
naar een nieuwe organisatie. “Ik 
ben toen ook gestopt. Het was 
mooi geweest. Ik dacht ook wel 
met het bestuur mee. Het was 
leuk en aardig hoor, maar onder-
tussen misschien meer iets voor 
een atletiekvereniging. Ik vond 
het vooral een leuke bezigheid als 
alternatief voor het voetballen. 
Met name omdat veel Zwevers 
meededen: in de organisatie, als 
deelnemer of toeschouwer. De 

saamhorigheid sprak mij altijd erg 
aan. Het spreekt mij nog steeds 
aan.”

De Vriendenkring onderzoekt op 
dit moment om de prestatieloop 
nieuw leven in te blazen. “We we-
ten het nog niet zeker, bij zo’n or-
ganisatie komt veel kijken” aldus 
Gerrit Claessen namens de Vrien-
denkring. Voor hen heeft Jan nog 
wel een tip. “Bezint eer gij begint. 
Wij konden de loop van de grond af 
aan beginnen. Tegenwoordig komt 
daar met chips en computers wel 
meer bij kijken. Misschien dat an-
deren daar gemakkelijker tegen-
aan kijken. Ik denk dat het meer 
thuis hoort bij een atletiekvereni-
ging. Maar ik ben er niet tegen. Als 

WWW.EPNIJVERDAL.NL  0548 - 620 600

Uw Miele specialist

Makelaarskantoor Piksen B.V.

Alles voor u!

Smidsweg 51  Nijverdal  0548-61 28 61  www.piksen.com

Makelaars & Beëdigd taxateurs

Piksen Makelaars
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We doen het veilig 
       of we doen het niet

Novicon BV
Staalconstructies 

Dak- en Wandbeplating
Toelevering in knip- en zetwerken

www.novicon.nlSacharovstraat 4
7575 EA Oldenzaal
T: 0541-573030

	  

	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

• Zeer	  scherp	  geprijsde	  kwaliteits	  brandstoffen	  
• Washal	  en	  doe	  het	  zelf	  wasbox	  
• Aanhangwagen	  verhuur	  
• Vriendelijke	  medewerkers	  en	  goede	  service	  
• Op	  Zaterdag	  service	  saterday	  !!!	  
• Sandwiches	  en	  een	  groot	  shop	  assortiment	  

	  

ALTIJD WAARDEVOL ADVIES,
EEN DESKUNDIG TEAM EN ALLE 
TOPMERKEN ONDER EEN DAK

WWW.FIETSSHOPDEVALK.NL

Tel: 0548 612 990
info@fietsshopdevalk.com
Rijssensestraat 237
7441 AE Nijverdal

DEALER VAN: KOGA, RIH, GAZELLE, SPARTA, FOCUS, PUKY ETC.

Meer dan 600    
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m2 

Personal Training & Bootcamp

Bootcamp Training:

Zondag       09.00  - 10.30 

Bootcamp Beginners:

Vrijdag  10.30 - 11.45

Vertrek P- Het Ravijn Nijverdal

www.vgpt.nl

wOENSDAG   19.00  - 20.15

vRIJDAG      09.00  - 10.20

het gaat lukken, dan krijg je zeker een saamhorige 
club mensen bij elkaar!”

Nieuwe herinneringen maken? 
Zoals hiervoor in het interview met Jan Winkels valt te 
lezen, wordt het wellicht tijd om vooruit te kijken naar 
opnieuw een “prestatieloop” en nieuwe herinneringen.  
Gerrit Claessen, zelf fervent hardloper, hoorde name-
lijk van het succes van de prestatieloop en loopt al een 
paar jaar rond om deze loop nieuw leven in te blazen. 
Samen met de Vriendenkring en een aantal vrijwilligers 
onderzoekt hij dit voornemen. “Zoals je eerder in dit in-
terview hebt kunnen lezen is de prestatieloop een stille 
dood gestorven. Mijn voornemen om dit evenement op 
te pakken werd onder mensen met wie ik sprak met 
enthousiasme ontvangen, maar werd nooit concreet. 
Voor de zomer sprak ik Michel Dikkers, die de mede-
werking van de Vriendenkring toezegde, en ook Erik 
Heuver en sindsdien begint de organisatie serieuze 
vormen aan te nemen.” 

De organisatie gebeurt onder de vlag van de Vrien-
denkring. “Wij vinden het belangrijk dat mensen de 
prestatieloop in één naam noemen met De Zweef. Via 
deze weg verwachten wij ook voldoende vrijwilligers, 
deelnemers (en sponsoren) te vinden binnen de vereni-
ging. Daarnaast kunnen wij terugvallen op de ervaring 
van Manfred Körbl die een brede ervaring heeft in het 
organiseren van omvangrijke (sport)evenementen.”

Net zoals de prestatieloop van vroeger richt, naar 
zeggen van Gerrit, de prestatieloop zich nu óók op 
hardlopers buiten de vereniging. “Ik reken op een groot 
succes en aan handen geen gebrek. Het is onze ambitie 
een mooie regionale loop te organiseren met veel deel-
nemers en uiteindelijk een boel gezelligheid in onze 
mooie nieuwe kantine.”

De voortgang is te volgen op onze website en social 
media kanalen.
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WIJ STAAN VOOR DE 
VEILIGHEID VAN DE 

CLUBACCOMMODATIE

VENEBERG.COM

NIEUWE OUTFIT JEUGD
Na de opfrisbeurt van het clubgebouw was het de beurt aan onze 
leiders en jeugdtrainers. Alle leiders en trainers van de JO8 t/m 
JO19, de MO15 t/m MO20 en de keeperstrainers hebben een 
nieuw outfit ontvangen. Voor de leiders een trainingsjasje en 
voor de trainers een trainingsbroek en jasje. En dat dankzij drie 
sponsoren die wij uiteraard zeer dankbaar zijn: Donec Afbouw, 
Novicon Staalbouw en Te Pas & Te Pas Accountancy en Advies. 
Op deze plaats ook een “eervolle vermelding” voor onze eigen 
Vriendenkring. Dankzij een mooie bijdrage is de jeugd t/m JO12 
voorzien van nieuwe ‘petjes’ en hesjes.
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Brood
Banket 
Lunchroom
IJssalon

YU MAN RACE SPONSORLOOP
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Wij komen gewoon 
op afspraak langs 
om u te 
informeren over... 

bezoek voor meer informatie onze website www.assinkweustink.nl

Inbraaksignalering
Brandmeldinstallaties
Toegangscontrole
Camera observatie
Intercomsystemen
Technische beveiligingen

twee12.com
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DE ZWEEF 5 KAMPIOEN!!
In de vorige uitgave van de GOAL stonden foto’s van 
kampioensteams. Zeker niet met opzet uiteraard, maar 
daarbij ontbrak de foto van kampioensteam Zaterdag 5. 
Graag maken we dit goed door in deze GOAL een foto te 
plaatsen. Alsnog gefeliciteerd mannen!
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Achterste rij vlnr: Patty Verkooijen, Isabel Kardas, Sharon Wieldraayer, Loes Westera, Julia Wennemers, Inge 
Ruumpol. Middelste rij vlnr: Marco Nijenhuis, Ilze de Vries, Iva Hilberink, Eline Kolman, Jody Nijenhuis, Kyra Nijen-
kamp, Kim Praas, Gerald Gescher. Voorste rij vlnr: Lyen Driever, Demi Ooink op den Dijk, Dunya Durmaz, Michelle 
Kapteijn, Luna Veldhuis. Niet op de foto: Nina Jansen, Iris Spijkerman, Joost Mensink. 

VROUWEN 1
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Met trots voor u gebrouwen. Geen 18 geen alcohol.

“ Net die stap 
  verder 
  in jouw 
  sportherstel ”

Jacob van Houtenstraat 8
7442 NC Nijverdal
Tel: 0548 610 958
info@fysiotherapienijverdal.nl

fysiotherapienijverdal.nl
V A N V R E E C O M M U N I C A T I E . N L

 Woensdag 22 november  Sinterklaas   Mini’s t/m O9

 Vrijdag 24 november  Pietenbingo   O10 t/m O13

 Zaterdag 13 januari  Playbackshow  Mini’s t/m O13

 Zaterdag 13 april (12-18 uur) 6-kamp   Mini’s t/m O9

 Zaterdag 13 april (18-23 uur) Dropping   O10 t/m O13

 Zaterdag 29 juni   F-Reisje   Mini’s t/m O9

 Zaterdag 29 juni   D-Uitje   O12 + O13

 6/7 juli of 13/14 juli  E-Kamp   O10 + O11

HET ACTIVITEITENPROGRAMMA 
VOOR SEIZOEN 2023/2024
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Hét adres om 
ZorgSaam in Beweging 

te blijven.

Godfried Bomansstraat 32, 7442 TH Nijverdal  |  Koemaste 2C, 7447 AV Hellendoorn  |  t. (0548) 615889  |  www.zorgsaamnijverdal.nl  |  www.zorgsaamloperscompany.nl  

In onze vestiging in Hellendoorn:

De specialist in het aanmeten van hardloop- en wandelschoenen

Fysiotherapie
(Sport)

diëtetiek

(Sport)
revalidatie

Echografie

Dry 
needling

Shockwave
(Sport)

podotherapie

Oedeem
fysiotherapie

Manueel
therapie

Sport
fysiotherapie

Geriatrie
fysiotherapie

SPONSOR UITGELICHT 
JWS MFP SECURE PRINTING

Over JWS MFP Secure Printing BV 
Epson is de enige printerfabrikant 
in onze markt die duurzame (geen 
uitstoot / Co2 i.c.m. extreem lage 
energieverbruiken) oplossingen 
aanbiedt. In de wereld van ver-
duurzaming binnen overheid, groot 
zakelijke en MKB bedrijven wordt dit 
steeds belangrijker en zelfs nood-
zakelijk om met aanbestedingen 
/ offerte trajecten mee te mogen 
doen. 

JWS MFP Secure Printing BV 
adviseert, levert, implementeert en 
beheert volledig zelfstandig al onze 

aangeboden oplossingen. Konica 
Minolta en Epson treden op als 
producent en daarnaast voeren zij 
het fysieke onderhoud op locatie 
uit bij onze klanten. Dit laatste is 
geborgen in z.g. all-in service-over-
eenkomsten waarbij de afspraken 
vastliggen in een zgn. SLA.

Partnership Konica Minolta – JWS
Konica Minolta is een toonaan-
gevende producent van complete 
oplossingen voor document- en 
printworkflows. Via onze partner 
JWS bieden wij al ruim 45 jaar 
uitgebreid advies over zowel onze 

hard- en softwareoplossingen als 
individuele bedrijfsvraagstukken. 
JWS mag zich met gepaste trots de 
oudste Konica Minolta partner van 
Nederland noemen.

Ons partnerprogramma is geba-
seerd op loyaliteit, betrokkenheid 
en wederzijds vertrouwen. Ge-
meenschappelijke doelstellingen 
en de verdere ontwikkeling van het 
bedrijf vormen de basis van onze 
samenwerking. Wij hechten waarde 
aan uniciteit en veelzijdigheid. Wij 
werken met partnerships om te 
kunnen voldoen aan verschillende 

JWS MFP Secure Printing bestaat al ruim 45 jaar 
en is daarmee de oudste en inmiddels grootste 
non-asp partner van Konica Minolta in Nederland. 
De hoofdlocatie van de JWS Groep is gevestigd in 
Raalte, daarnaast hebben wij een verkoopkantoor 
in Leusden. In totaal werken er momenteel 10 FTE 
voor de JWS Groep. Naast Konica Minolta is er 2 
jaar geleden ook een start gemaakt met een tweede 
merk; te weten Epson. De reden om met dit merk 
een partnership aan te gaan is hun zeer duidelijke 
en unieke duurzaamheid propositie. 
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klantvragen. We streven naar een gezamenlijk succes 
in de markt!  JWS voorziet klanten van deskundig ad-
vies waarmee een duurzame relatie met de klant wordt 
aangegaan. Dit gaat verder dan het leveren van appa-
ratuur en de klant is steeds verzekerd van een actuele, 
passende oplossing. Konica Minolta verzorgt met haar 
landelijk dekkend netwerk de service op de hardware.
 
Over JWS Document Solutions
De tweede tak binnen de JWS Groep is JWS Document 
Solutions. Deze werkmaatschappij is de zgn. urenfa-
briek van onze organisatie. Daarnaast bieden wij hierin 
diverse documentverwerkingsoplossingen vanuit de 
softwarematige kant, te weten:

• Print Management software (Cloud based)
• Follow-me print en scan oplossingen
• Scan en herken oplossingen
• Digitale handtekening

De gemene deler die we hier met Unica ICT Solutions 
in hebben is dat wij voor het onderdeel Print Manage-
ment en follow me vanuit de cloud de oplossing PrintIx 
inzetten. Unica ICT Solutions is net zoals JWS partner 
van deze oplossing waarin Unica het met name gebruikt 
om de afdrukapparatuur bij haar klanten vanuit de 
cloud (dus zonder on premise printserver) aan te sturen 
en te beheren en wij het inzetten als 100% cloud based 
follow-me oplossing.

NIJVERDAL

Transportweg 4 (industrieterrein T Lochter) Nijverdal Tel: 0548-618888.    www.kotterwonennijverdal.nl

 

 

Volg ons op @kotterwonen
en        Kötter Werelds Wonen Nijverdal

prijs zoals afgebeeld: 1579,-- euro incl 4 rug - en lendekussens, uitgevoerd in sterke corduroy stof. 

BANK VAN HET JAAR: “EAGLE” NU TE KOOP 
BIJ KöTTER WERELDS WONEN -NIJVERDAL
• Fantastisch zitcomfort • Stel zelf uw uitvoering samen, 
bijv met Longchair • inclusief rug- en lendekussens 
• KOM PROEF ZITTEN, MET EEN KOPJE KOFFIE!!

0548 624 117  •  Rijssensestraat 84, Nijverdal
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De Telegraaf is niet langer Official 
Media Partner van Ajax. Ajax is in 
zee gegaan met Mediahuis, waarbij 
weliswaar De Telegraaf is aangeslo-
ten, maar daarin geen rol van bete-
kenis speelt. Mijn antipathie tegen 
De Telegraaf heeft natuurlijk alles 
te maken met de persoon Valentijn 
Driessen en diens hielenlikker Mike 
Verweij. Wat een pissebedden en 
met deze vergelijking komen ze er 
nog genadig vanaf. Pissebedden zijn 
vervelend maar richten in tegenstel-
ling tot Valentijn Driessen en Mike 
Verweij geen schade aan. Pissebed-
den zijn gevoelig voor uitdroging, 
dus wat mij betreft mogen deze 
heren naar Saoedi-Arabië vertrek-
ken. Lekker schrijven voor de krant 
Al-Hayat, Marco van Basten mag 
van mij mee. De gewezen topvoet-

baller, die als trainer flopte en nu 
als voetbal-analist wel denkt te 
weten hoe het spelletje gespeeld 
moet worden. Niet dus. Ik durf te 
zeggen dat deze pannenkoek zelfs 
met Koopmans zelfrijzend bakmeel 
nog geen flensje uit de koekenpan 
weet te krijgen. Marco mag gaan 
analyseren voor Trefoil.tv. Wat te 
denken van de uittocht? De ene na 
de andere voetballer zwicht voor 
het grote geld uit Saoedi-Arabië. 
Benzema, Ronaldo, Kanté en zelfs 
Nijverdaller Ola John hebben de reis 
naar de andere kant van de wereld 
gemaakt om voor veel geld in de 
zandbak te spelen. Vele voetballers 
maar ook andere sporters zullen 
ongetwijfeld het voorbeeld van Ro-
naldo c.s. volgen. Saoedi-Arabië ziet 
sport als één van de pijlers in een 

toekomst zonder olie-inkomsten. 
Moeten wij dit allemaal zo maar 
laten gebeuren? Denk er maar over 
na. Ajax mag de Armeen Spertsyan 
niet bevrijden van de Russische club 
FK Krasnodar, maar we vinden het 
wel normaal dat onze sporters hun 
zakken vullen in Saoedi-Arabië. Sa-
oedi-Arabië het land waar vrouwen 
geen bezittingen mogen hebben en 
zonder toestemming van een man-
nelijke voogd geen openbare ruimte 
mogen betreden. Hélène Hendriks 
lijkt dus voor ESPN behouden te 
blijven. Twee punten. Maar ja, alleen 
winst geeft drie punten. Het blijft 
dus billenknijpen. 

CR

PISSEBEDDEN
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Hair by

Marleen

GROEN VAN PRINSTERERSTRAAT 32, NIJVERDAL
0 5 4 8  6 1  5 8  2 7  •  W W W. H A I R B Y M A R L E E N . N L

VOOR HET HELE GEZIN,  MAN,  VROUW EN KIND


